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Protokół Nr XLIII/2017 

z sesji Rady Gminy w Klimontowie 

odbytej w dniu 10 października 2017 r.  
 

 
Sesja odbyła się w Bibliotece Publicznej w Klimontowie. 

Sesja trwała od godz. 13.00 do godz. 14.00. 

Obradom sesji przewodniczył pan Czesław Fijałkowski, Przewodniczący Rady 
Gminy. 

W sesji uczestniczyli radni, pan Marek Goździewski – Wójt Gminy, pan Edward 
Przytuła– Zastępca Wójta Gminy, pan Bogusław Mrozowski – asystent Wójta, pani 
Anna Sobolewska- Skarbnik Gminy jak listy obecności stanowiące załącznik do 
niniejszego protokołu. 

Na sesji podjęto uchwały od Nr XLIII/305/17 do Nr XLIII/314/17. Uchwały podjęto 
w głosowaniu jawnym w trybie art. 14 ustawy o samorządzie gminnym. 

Protokołowała Irena Lipiec, inspektor. 

Radni nieobecni: Alicja Berbeś, Jerzy Cukrowski, Grzegorz Mucha. 

 

Do punktów 1 i 2 porządku obrad sesji 

Pan radny Fijałkowski, Przewodniczący Rady otworzył obrady XLII sesji Rady 
Gminy. Serdecznie powitał wysoką Radę, władze gminy na czele z panem Wójtem 
Goździewskim. Na podstawie listy obecności stwierdził wystarczające quorum do 
podejmowania uchwał. Obecnych jest 12 radnych. Odczytał proponowany 
porządek obrad. Sesja zwołana na wniosek Wójta Gminy. 

Po jego odczytaniu pan Przewodniczący Rady powiedział, że przed zakończeniem 
sesji chce omówić złożone przez radnych oświadczenia majątkowe. Następnie 
zapytał czy radni mają uwagi, inne propozycje do proponowanego porządku 
obrad.  

Pan Wójt Goździewski wniósł, - Chciałem jeszcze do dzisiejszej sesji wprowadzić 
trzy uchwały, które podejmowaliście już wcześniej a na chwilę obecną byłaby to 
reasumpcja uchwał w sprawie nabycia nieruchomości gruntowych na Byszówce  
z przeznaczeniem na pas drogowy. Jak powiedziałem już wcześniej 
podejmowaliście te uchwały, ale na chwilę obecną wyszła taka sytuacja, że przy 
tych działkach wpisana była powierzchnia a po zmierzeniu przez geodetę są 
różnice powiedzmy 1- 3 m2 . Geodeta nie może tego tak idealnie zrobić tak jak 
określone było w uchwale. Różnice są dosyć niewielkie, są to trzy działki wchodzą 
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w ciąg drogi gminnej. Trzeba to wyprostować i wykupić te działki od tych Państwa. 
Chodzi o działki nr 114/2, 113/2 i 112/2. Prosiłbym Państwa, żeby jeszcze to 
sprostowanie zrobić do tych uchwał, żebyśmy mogli dalej procedować.  

Pan Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie wniosek pana Wójta o 
wprowadzenie trzech projektów uchwał do porządku obrad.  

Za: 11, głosów przeciwnych i wstrzymujących się nie było. W chwili głosowania 
na sali obecnych było 11 radnych. 

Innych propozycji i uwag do porządku obrad nie zgłoszono.  

Pan Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie porządek obrad po zmianach. 

Za: 11, głosów przeciwnych i wstrzymujących się nie było. Porządek został 
przyjęty. 

 

Porządek obrad sesji po zmianach 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie jej ważności. 
2. Przyjęcie porządku obrad sesji. 

3. Zmiany w budżecie gminy na 2017 r. 
4. Zmiany w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Klimontów na lata 

2017 – 2031. 
5. Wprowadzenie zmian w uchwale Nr XXXIII/231/16 Rady Gminy w 

Klimontowie z dnia 29 grudnia 2016 r. w sprawie przyjęcia „Lokalnego 
Programu Rewitalizacji Klimontowa na lata 2016 – 2023”. 

6. Uchwalenie „Wieloletniego programu gospodarowania mieszkaniowym 
zasobem, gminy Klimontów na lata 2017 – 2021 i zasad wynajmowania 
lokali wchodzących w skład mieszkaniowego zasobu gminy”. 

7. Wyrażenie zgody na nabycie nieruchomości gruntowej w Rybnicy. 
8. Wyrażenie zgody na zbycie nieruchomości gruntowych w Nawodzicach. 
9. Reasumpcja uchwał w sprawie nabycia nieruchomości gruntowych w 

Byszówce. 

10. Informacja o złożonych oświadczeniach majątkowych i stwierdzonych 
nieprawidłowościach.  

11. Zakończenie sesji.  
 

Do punktu 3 porządku obrad sesji 

Pan Przewodniczący Rady – Jeśli chodzi zmiany wiem, że przed tą sesją nie było 
kiedy po prostu odbyć Komisji. Pewnie pani Skarbnik nas z tym zapozna. Proszę o 
krótkie przedstawienie sprawy.  
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Pani Skarbnik Sobolewska wyjaśniła, - Jeżeli chodzi o zmiany do budżetu to wiążą 
się one z trzema załącznikami: z załącznikiem dochodowym, załącznikiem 
wydatkowym i zadaniami inwestycyjnymi rocznymi. Głównym powodem 
wprowadzenia zmian w budżecie jest wprowadzenie promesy, którą pan Wójt 
otrzymał na remont mostu w Ułanowicach. Jest to kwota 126 655 zł. Natomiast 
na całość inwestycji zabezpieczamy 270 000 zł. 126 655 zł to jest kwota promesy, 
natomiast 134 000 zł niecałe trzeba było dołożyć. Dlatego jeśli chodzi o zmiany 
to zwiększyłam nieco niektóre dochody oraz zmniejszyłam wydatki na inwestycje, 
które w tym roku nie będą realizowane. Jeżeli chodzi o dochody to gospodarka 
gruntami i nieruchomościami zwiększenie o kwotę 5 000 zł, administracja 
publiczna na grupy interwencyjne zwiększenie dochodów o 5 000 zł, wpływy z 
podatku od nieruchomości zwiększenie o 10 000 zł, wpływy z opłaty skarbowej 
zwiększenie o 2 000 zł, wpływy z różnych opłat zwiększenie o 10 000 zł, wpływy z 
odsetek na różnych rozliczeniach bankowych zwiększenie po 2 000 zł, odsetki od 
środków na rachunku bankowym z pomocy społecznej też zwiększenie o 2 000 zł 
oraz wpieranie rodziny – otrzymaliśmy decyzję Wojewody Świętokrzyskiego na 
dotację w kwocie 4 102,56 zł na wynagrodzenie asystenta. Jeżeli chodzi o 
załącznik nr 3 „Zadania inwestycyjne roczne” to zostało usunięte zadanie 
„Rozbudowa sieci wodociągowej w m. Klimontów ul. Opatowska” 20 000 zł, w 
zadaniu „Opracowanie dokumentacji na drogi gminne” było 20 000 zł i 
zmniejszyłam wydatki o 5 000 zł, „Zakup działek w m. Byszówka” mieliśmy ogólną 
nazwę, natomiast ja wszystkie te trzy działki zestawiłam w jednej pozycji. W 
pozycji nr 16 „Zakup działki przy drodze krajowej nr 9 w m. Klimontów” 15 000 zł 
w związku z tym, że będzie podejmowana uchwała na zakup działki w m. Rybnica 
zdjęte jest 5 000 zł z tego zakupu działek i na Rybnicę zostaje kwota 10 000 zł. W 
poz. 21 ”Budowa infrastruktury i dystrybucji energii ze źródeł odnawialnych” – 
też zdjęta inwestycja na kwotę 20 000 zł. I ostatnia pozycja- na prośbę pani 
dyrektor z Przedszkola, która zwróciła się z pismem do pana Wójta o zakup 
zmywarki do Przedszkola, bo się zepsuła. Koszty naprawy byłyby zbyt wysokie. 
Zabezpieczony został taki zakup za kwotę 5 000 zł.  

Pan Wójt Goździewski, - Tak, bo naprawa kosztowałaby 3 600 zł na podstawie 
kosztorysu tego człowieka, który tam oglądał a nowa będzie kosztowała w 
granicach 5 000 zł. Więc nie ma sensu tego naprawiać i taka propozycja, żeby do 
budżetu tę inwestycje dołączyć. Prosiłbym Państwa o przegłosowanie.  

Pani Skarbnik Sobolewska, - Jeśli chodzi o załącznik nr 2 wydatkowy to tu oprócz 
tych inwestycji, o których przed chwileczką wspominałam jeszcze, żeby dołożyć 
do tego mostu w Ułanowicach zdjęliśmy z zakupu usług remontowych na drogach 
30 000 zł, zakupu usług pozostałych na drogach zdjęto 20 000 zł, usuwanie 
skutków klęsk żywiołowych czyli całość tego remontu mostu bo to jest remont 
jest kwota 270 000 zł. Lepszym jest jak u nas są inwestycje, bo do inwestycji 
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łatwiej dołożyć ze tego względu, że każda złotówka wydatków bieżących 
zmniejsza nam wskaźniki. I później macie Państwo „oświatę i wychowanie”. To są 
zmiany między paragrafami zmiany, dołożono do wynagrodzeń, żeby do końca 
roku tych środków wystarczyło. I ostatnia pozycja „gospodarka komunalna i 
ochrona środowiska, oświetlenie ulic, placów i dróg” – z zakupu energii zdjęłam 
25 000 zł, ponieważ na października mamy wykonanie 140 000 zł, plan jest 
260 000 zł i myślę, że wystarczy i dlatego zdjęłam. Ogółem wydatki zwiększono o 
kwotę 165 257,56 zł. Te zmiany mają swoje odzwierciedlenie w Wieloletniej 
Prognozie Finansowej. Z mojej strony to wszystko, jeśli są jakieś pytania to proszę. 
Dziękuję.  

Pan radny Gwizdoń, - Co to jest asystent rodziny ?.  

Pani Skarbnik Sobolewska odpowiedziała, - Asystent rodziny to jest w jakiś 
trudnych sytuacjach. Jak rodzina sobie nie radzi w trudnych sytuacjach to ma 
przydzielonego asystenta rodziny, który pomaga.  

Pan Przewodniczący Rady zapytał, - Czy są jeszcze jakieś pytania ?. Nie widzę. 
Dziękuje pani Skarbnik.  

Pan Przewodniczący Rady odczytał tytuł uchwały i poddał pod głosowanie. 
Za:11, głosów przeciwnych i wstrzymujących się nie było. W chwili głosowania na 
sali obecnych było 11 radnych.  

Uchwała Nr XLIII/305/17 w sprawie zmian w budżecie gminy na 2017 r. została 
podjęta i stanowi załącznik do niniejszego protokołu.  

 

Do punktu 4 porządku obrad sesji 

Pan Przewodniczący Rady odczytał tytuł uchwały i poddał pod głosowanie. Za: 
11, głosów przeciwnych i wstrzymujących się nie było. W chwili głosowania na 
sali obecnych było 11 radnych.  

Uchwała Nr XLIII/306/17 w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej 

Gminy Klimontów na lata 20-17 – 2031 została podjęta i stanowi załącznik do 
niniejszego protokołu.  

 

Do punktu 5 porządku obrad sesji 

Pan Przewodniczący Rady – Jeśli chodzi o ten punkt to Państwo mieliście to na 
poprzednich posiedzeniach Komisji, bo teraz tych posiedzeń nie było, więc znacie 
sprawę. 

Odczytał tytuł uchwały i poddał pod głosowanie. Za: 11, głosów przeciwnych i 
wstrzymujących się nie było. W chwili głosowania na sali obecnych było 11 
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radnych.  

Uchwała Nr XLIII/307/17 w sprawie zmian w uchwale Nr XXXIII/231/16 Rady 

Gminy w Klimontowie z dnia 29 grudnia 2016 r. w sprawie przyjęcia „Lokalnego 

Programu Rewitalizacji Klimontowa na lata 2016-2023” została podjęta i 
stanowi załącznik do niniejszego protokołu.  

 

Do punktu 6 porządku obrad sesji 

Pan Przewodniczący Rady – Też to Państwo mieliście na poprzednich 
posiedzeniach Komisji i Państwo to znacie. Jeśli są pytania to proszę bardzo. Nie 
widzę.  

Odczytał tytuł uchwały i poddał pod głosowanie. Za: 11, głosów przeciwnych i 
wstrzymujących się nie było. W chwili głosowania na sali obecnych było 11 
radnych.  

Uchwała Nr XLIII/308/17 w sprawie uchwalenia „Wieloletniego programu 

gospodarowania mieszkaniowym zasobem gminy Klimontów na lata 2017 – 

2021 i zasad wynajmowania lokali wchodzących w skład mieszkaniowego 

zasobu gminy” została podjęta i stanowi załącznik do niniejszego protokołu.  

 

Do punktu 7 porządku obrad sesji 

Pan Wójt Goździewski wyjaśnił, - Szanowni Państwo w związku z realizacją 
zadania inwestycyjnego „Budowy sieci wodociągowej Nawodzice – Rybnica” w 
tej chwili na tym etapie dopracowujemy dokumentację. Dofinasowanie 
dostaliśmy i musimy na obecną chwilę te wszystkie formalności związane z 
wykupieniem gruntów pod cele wodne dopełnić. Na tej działce w projekcie 
została zlokalizowana przepompownia i zbiorniki wodne. I chcemy w związku z 
tym, porozumienie było zawarte z właścicielem dużo wcześniej i chcielibyśmy 
wykupić od niego te 10 arów z przeznaczeniem na przepompownię i na te 
zbiorniki. Te wszystkie szczegóły nie były wcześniej sformalizowane, było tylko 
wstępne porozumienie podpisane a na chwilę obecną w związku z tym, że ten 
projekt będziemy realizować, został rozpoczęty już w częściach Nawodzic i 
żebyśmy mogli już zacząć jakąkolwiek procedurę nabycia działki i zgodnie z 
projektem posadowić tam te wszystkie urządzenia. Jeśli chodzi o zbycie 
nieruchomości gruntowej w Nawodzicach to sytuacja przedstawia się tam 
następująco. Obecnie działka jest nasza gminna. Znajduje się ona pomiędzy 
dwoma gospodarstwami. Jeden z właścicieli poprosił, żebyśmy z gminy rozdzielili 
tę nieruchomość w związku z tym, że ta nieruchomość jest już użytkowana już od 
lat przez niego jak i sąsiada. I żeby to sformalizować odsprzedać właścicielom 
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zostało to podzielone i tak jak oni chcieli po równo. Kwestia jest w tej chwili nasza, 
żeby formalnie to sprzedać. Od lat to użytkowali. Myślę, że wspólnie wszyscy 
Państwo przychylicie się do tego, żeby iść na rękę właścicielom i sprzedać. Z tego 
co wiem to nawet na części działki postawili nieruchomości.  

Pan Przewodniczący Rady – Dziękuję bardzo. I decyzja myślę, że bardzo słuszna.  

Następnie w kolejności jak niżej odczytywał tytuły uchwał i poddawał je pod 
głosowanie.  

1.Projekt uchwały w sprawie zbycia nieruchomości gruntowej – Nawodzice 
działka nr 320/1 o pow. 0,0842 ha 

Za: 12, głosów przeciwnych i wstrzymujących się nie było.  

Uchwała Nr XLIII/309/17 w sprawie zbycia nieruchomości gruntowej została 
podjęta i jest załącznikiem do niniejszego protokołu.  

2.Projekt uchwały w sprawie zbycia nieruchomości gruntowej – Nawodzice 
działka nr 320/2 o pow. 0,0883 ha 

Za: 12, głosów przeciwnych i wstrzymujących się nie było.  

Uchwała Nr XLIII/310/17 w sprawie zbycia nieruchomości gruntowej została 
podjęta i jest załącznikiem do niniejszego protokołu.  

3.Projekt uchwały w sprawie nabycia nieruchomości gruntowej – Rybnica część 
działki nr 38/1. 

Za: 12, głosów przeciwnych i wstrzymujących się nie było.  

Uchwała Nr XLIII/311/17 w sprawie nabycia nieruchomości gruntowej została 
podjęta i jest załącznikiem do niniejszego protokołu.  

 

Do punktu 8 porządku obrad sesji 

Punkt ten został zrealizowany łącznie z punktem 7 porządku obrad.  

 

Do punktu 9 porządku obrad sesji 

Pan Przewodniczący Rady kolejności jak niżej odczytywał tytuły uchwał i 
poddawał je pod głosowanie.  

1.Projekt uchwały w sprawie nabycia nieruchomości gruntowej – Byszówka, 
działka nr 114/2 o pow. 0,0241 ha 

Za: 12, głosów przeciwnych i wstrzymujących się nie było.  

Uchwała Nr XLIII/312/17 w sprawie nabycia nieruchomości gruntowej została 
podjęta i jest załącznikiem do niniejszego protokołu.  
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2.Projekt uchwały w sprawie nabycia nieruchomości gruntowej – Byszówka, 
działka nr 112/2 o pow. 0,0281 ha 

Za: 12, głosów przeciwnych i wstrzymujących się nie było.  

Uchwała Nr XLIII/313/17 w sprawie nabycia nieruchomości gruntowej została 
podjęta i jest załącznikiem do niniejszego protokołu.  

3.Projekt uchwały w sprawie nabycia nieruchomości gruntowej – Byszówka, 
działka nr 113/2 o pow. 0,0152 ha 

Za: 12, głosów przeciwnych i wstrzymujących się nie było.  

Uchwała Nr XLIII/314/17 w sprawie nabycia nieruchomości gruntowej została 
podjęta i jest załącznikiem do niniejszego protokołu.  

 

Do punktu 10 porządku obrad sesji 

Pan Przewodniczący Rady odczytał protokół z otwarcia oświadczeń majątkowych 
radnych i stwierdzonych nieprawidłowościach oraz informację Naczelnika Urzędu 
Skarbowego z dnia 13 września 2017 r. znak: 2610-SKA-4031.23.2017 o 
stwierdzonych nieprawidłowościach w złożonych przez radnych oświadczeniach 
majątkowych.  

Pan Przewodniczący Rady - Jeżeli są jakieś pytania do mnie, do pana Wójta, do 
pani Skarbnik, do pana asystenta to proszę bardzo.  

Wolne wnioski: 

Pan radny Borycki, - Chcę zapytać o tej dzierżawie?. To jest 8 000 zł w stosunku 
rocznym ?.  

Pan radny Rębacz, - Rocznym od hektara, tak tu pisze. 

Pan radny Gwizdoń, - Panie Wójcie prośba, żeby te działki jak najszybciej 
wykupić, bo my tam myślimy zrobić przystanek, żeby autobus mógł wkoło 
przejechać. Zrobimy taki łącznik i autobus będzie przejeżdżał i przy okazji te dzieci 
też zabierze.  

Pan radny Bargiel, - Takie dwie sprawy panie Wójcie. Przyszło pismo od 
przewoźnika pana xxxxx o obniżenie podatku. W zeszłym roku nie zajmowaliśmy 
się tym, bo zakończyliśmy już rok. Teraz wcześniej napisał, ale też koniec roku się 
zbliża, mamy tu pana Wójta, Przewodniczącego i czy mu się należy czy nie należy. 
Jas znam troszeczkę tę historię, bo oni płacą faktycznie najwyższą górną półkę 
tego podatku.  

Pan Przewodniczący Rady, - Nie myśmy im dali. 

Pan radny Bargiel, - Tamta Rada ileś lat temu. Chodzi o to, że Lipnik tylko czeka 
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mi zaciera ręce. Tam jest oddelegowany pracownik, żeby xxxxx załatwić, bo i tak 
xxxxxx mieszka na gminie Lipnik. Oni tylko czekają, żeby xxxxxx podpisał 
upoważnienie i oni szybko firmę przerzucą. Nie pytałem jakie to są kwoty, ale jak 
przykładowo płaci 20 to pół będzie płacił tam czyli 10.  

Pani Skarbnik Sobolewska, - On w ratach płaci.  

Pan radny Bargiel, - Ja tylko taki obraz daję. Panie Wójcie my chcemy zachować 
u nas tego przedsiębiorcę ?. Od razu taka druga sprawa. Mieszkaniec gminy 
Klimontów przed chwileczką dzwonił odnośnie odnawiania pomników na 
Rybnicy. Tam są dwa pomniki powstańców styczniowych i Rosjan.  

Pan Przytuła, Zastępca Wójta, - Wczoraj zrobione.  

Pan radny Bargiel, - Tak zrobione, tylko on denerwował się, że nasz ok ale że tych 
Rosjan to nie za bardzo. On się dowiedział, że gmina będzie tam jeszcze 
inwestować, jakiś tam chodniczek będzie robić. On zdenerwował się tym - dobrze 
niech posprzątają, ale on w ogóle nie chce, żeby tam posprzątać wokół tego 
pomnika rosyjskiego a jak się dowiedział, że będzie tam jakaś inwestycja kostka 
to powiedział, że napisze do IPNu. Przekazuję to od niego.  

Pan Przytuła, Zastępca Wójta, - Nic nie będzie robione.  

Pan radny Bargiel, - I bardzo dobrze jak nic nie będzie robione.  

Pan Wójt Goździewski, - Pierwsza sprawa jeśli chodzi o pismo przewoźnika. Ja 
jeszcze byłem radnym w tamtej kadencji. Pamiętam, jak pan właściciel tej firmy 
szantażował nas, że jak nie postawimy mu znaku i on tam nie będzie wjeżdżał to 
przenosi firmę do Lipnika. Nie było tu mowy o zmianie stawek, ale szantaż był. 
Byliśmy wtedy z Komisją Rolną i wszyscy byliśmy tam na miejscu, bo chodziło o 
jeden znak, bo ktoś mu ten znak zdejmuje, przestawia. O taką drobną sprawę już 
wtedy szantażował nas jako Radę i Wójta poprzedniego. Prosił Was wcześniej, 
żeby już zmniejszyć ten podatek. Nie analizowałem tego, ale ta stawka 
obowiązuje już od kilkunastu lat. Na pewno Wy nie podejmowaliście decyzji, 
poprzednia Rada to robiła. Nie wiem jakie na chwilę obecną są stawki w Lipniku, 
ale myślę, że mogą i w tym roku te stawki podskoczyć. Czy zgodzicie się na to, 
żeby po prostu obniżyć sobie dochody, rok jest przed wyborami. Wszystkie usługi, 
konsumpcja – wszystko idzie do góry, a my będziemy obniżać podatki. To jest 
kwestia do Waszego zastanowienia się. Ja jestem za tym, żeby tego nie obniżać, 
bo to jest już od lat. Jeśli zaczniemy obniżać podatki to wszyscy będą się 
upominać, że wszyscy chcą obniżenia podatków. Myśmy tych stawek od podatku 
od środków transportowych nie ruszali i całego tego działu. I nie były 
podwyższane od lat.  

Pan radny Ciach, - Panie Wójcie myśmy mieli to na Komisjach. Na pewno wszyscy 
tu się zgodzą – uzyskać informacje z gminy Lipinik jakie oni stawki mają dla 
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przewoźników, za przystanki i porównać między jedną a drugą. Dziwię się, żeby 
Lipnik miał takie niskie stawki dla przewoźników.  

Pan Wójt Goździewski, - Jeśli nawet ma to jedna gmina.  

Pan radny Ciach, - Dlaczego nie pisze xxxx, dlaczego nie pisze xxxx tylko akurat 
xxxx.  

Pan Wójt Goździewski, - Proszę Państwa ja nie wyobrażam sobie, żeby po tylu 
latach zmniejszać stawkę podatku. Mamy jakieś ustalone. Za chwilę ktoś napisze, 
że ma za duże podatki od nieruchomości czy taki podatek zwykły gruntowy. 
Wszystko idzie w górę, zobaczcie jakie ceny są spożywczych rzeczy. O 30 – 40 gr 
wzrastają drobne rzeczy konsumpcyjne. Pan Marek prowadzi sklep to wie. 
Wszystko idzie w górę a my będziemy uwsteczniać to. Nie wiem czy to nie jest 
kolejny raz taki szantaż. Myślę, że jak się zorientuje jakie są koszty 
przerejestrowania tej kwoty, prze ubezpieczenia to nie będzie chyba to miało 
sensu, żeby przechodzić. 

Pan radny Ciach, - Pamiętam tę uliczkę między xxxxx a xxxxx, w tym czasie byłem 
już sołtysem, były tam problemy. Zostało to za pana xxxx wyasfaltowane, uznane 
jako droga gminna i gmina poszła mu na rękę.  

Pan Wójt Goździewski, - W tej chwili idzie krok do przodu.  

Pan radny Ciach, - W tej chwili mamy trzech przewoźników na terenie Naszej 
gminy i nikt nie występuje.  

Pan radny Rębacz, - Wydaje mi się, że myśmy nigdy nie mieli najwyższej stawki. 
Trzeba to sprawdzić. Nie mamy materiałów jak to jest.  

Pan Wójt Goździewski, - Będzie przecież sesja, będą Komisje … 

Pani Skarbnik Sobolewska, - Jeżeli Lipnik ma podatek od nieruchomości o 3 zł 
droższy, bo płacimy tam podatek prywatnie to nie wierzę w to, że podatek od 
środków transportowych mają o połowę niższy.  

Pan Przewodniczący Rady, - Ja też w to nie wierzę.  

Pan radny Rębacz, - Jeszce w poprzedniej kadencji śp. xxxxx miał tą działalność, 
to przecież nie dał on tego podnieść. Na komisjach to cuda były robione, żeby nie 
podwyższać. To nie były najwyższe widełki wtedy, nie pamiętam, żebyśmy 
podnosili do najwyższych stawek. Trzeba to sprawdzić.  

Pan radny Bargiel, - Z tego co ja tam rozumiem to nie chodzi o transport jako taki. 
Te busy to tak, ale chodzi o autobusy - to autobus ma taką wysoką stawkę.  

Pan radny Ciach, - O ile w innych gminach są niższe stawki, o ile są pytam ?. Jeśli 
są to wtedy możemy porównać, bo xxxxx jest dobrym przedsiębiorcą. Ma tam 30 
autobusów, szkoda go puścić z tej gminy. Lepiej opuścić i nie puścić go z gminy.  
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Pani Skarbnik Sobolewska, - Ale to odbije się na reszcie przewoźników.  

Pan radny Ciach, - Ktoś podprowadza pana xxxx w pewnym momencie. Dlaczego 
nie pisze xxx, dlaczego nie pisze xxxx, tylko pisze sam xxxx ?. A myśmy jako Rada 
powinniśmy dojść do tego, że gminy Lipnik, Łoniów, Samborzec, Bogoria mają 
takie stawki i takie. Zaprosić pana xxxxx i powiedzieć konkretnie, że panie xxxxx 
stawki są takie i takie, my utrzymujemy na poziomie takim i takim.  

Pan radny Bargiel,- Jeszcze raz chcę podkreślić, że jeśli chodzi o budy to 
podejrzewam, że wszystkie gminy mają jednakowo. Tu chodzi o autobusy. Na 
przykład Koprzywnica nie ma takiego przewoźnika, nikt nie wozi autobusem. 
Tylko Klimontów ma.  

Pani radna Hakamäki, - A jak w piśmie było. Chodzi o autobusy, bo dyskutujemy 
a jeśli pisze o podatek od środków transportowych to od wszystkich.  

Pan radny Gwizdoń, - Proponuję zebrać materiały z sąsiednich gmin, porównać, 
bo dzisiaj i tak tego nie rozwiążemy.  

Pan Przytuła, Zastępca Wójta, - Wczoraj chłopaki robiły pomnik. Nieważne czyj 
to jest, trzeba posprzątać. Prawda jest taka, że będzie ruszany tylko pomnik 
Jędrusiów. Ludzie niech nie wprowadzają w błąd.  

Pan radny Borycki, - Panie Wójcie chciałem zapytać się o ścieżkę rowerową. Na 
Naszej gminie to kto jest za to odpowiedzialny ?. 

Pan Wójt Goździewski, - Przeglądy były robione.  

Pan radny Borycki, - Chodzi mi o przejazd na odcinku od drogi góreckiej do 
gminnej. Na dzień dzisiejszy jest nieprzejezdna rowerem.  

Pan Wójt Goździewski, - Były tam uzupełnienia robione. 

Pan radny Lipiec, - Panie Wójcie mógłby pan sprawdzić dlaczego nie została 
wykonana ścieżka rowerowa asfaltowa. Według projektu, który oglądałem miała 
być robiona kaskada od mostu w Pokrzywiane, rozwalone miało być ogrodzenie 
remizy, miał być zrobiony 3 metrowy asfalt, odkupione miały być grunty i miała 
być nawierzchnia asfaltowa. Przyjechali zdarli dobry bruk, posypali to grysem. Kto 
za to odpowiada panie Wójcie. Dlaczego ta ścieżka nie jest tak wykonana jak w 
Iwaniskach ?.  

Pan Wójt Goździewski odpowiedział, - Takie były plany proszę Państwa. Prace 
nad ścieżką zaczęły się zbyt późno. I co okazało się. Jak firma weszła i zaczęła 
sporządzać dokumentację to tak jak to w życiu bywa protesty mieszkańców, nie 
chcieli się zgodzić na to, żeby odkupić od nich te części gruntów. W związku z tym, 
że część tej ścieżki mogłaby powstać, a część w ogóle nie miała racji bytu, potem 
nawet zaprojektowanie tego. Wstępnie wyjechali projektanci, zaczęli 
projektować ale zorientowali się, że to nie ma racji bytu, bo po kolei niektóre 
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odcinki może i by były spełnione wszystkie wymagania, można było odkupić, ale 
kolejne po prostu odcinki mieszkańcy się nie zgadzali, bo to nie szło w trybie 
zaprojektuj i zbuduj i oni po prostu nie zdołali tej dokumentacji wykonać, a tym 
samym nie wykonali do końca 2015 r. całej tej ścieżki. Na terenie gminy Iwaniska 
firma w jakiś sposób została zmobilizowana i wykonali to. Całą inwestycją 
zajmował się Zarząd Dróg Wojewódzkich i w takiej samej sytuacji co gmina 
Klimontów jest gmina Samborzec, Koprzywnica, Sandomierz. Na tych odcinkach 
ta ścieżka nie została wykonana w związku z tym, że ta dokumentacja nie została 
sporządzona. Wycofano się częściowo z tego projektu. Została tylko ta ścieżka 
wyznaczona na istniejących już drogach, które są gminne, częściowo 
wojewódzkie. Zostało to oznaczone specjalnymi oznaczeniami a wycofano się z 
budowy tych ścieżek w związku z tymi protestami. To nie była wina gminy.  

Pan radny Borycki, - Ale panie Wójcie ja odpowiedzi nie uzyskałem. Dlaczego 
odcinek jest nieprzejezdny?. To jest droga gminna, był asfalt zerwany, teraz jest 
grysem posypane i teraz kto to będzie wykonywał ?.  

Pan Wójt Goździewski odpowiedział - Będziemy musieli my to zlecić.  

Pan Przytuła, Zastępca Wójta, - Proszę pana byłem na tym przeglądzie. Brakuje 
gdzieś tam znaku przykładowo, nie pamiętam do którego dnia pan co wykonywał 
jest zobowiązany uzupełnić grysem.  

Pan Wójt Goździewski - Na wiosnę był sypany ten grys, Nasza grupa potem 
poprawiała to, bo grys rozchodził się na boki. W tej chwili jak ta droga była 
przejezdna to normalnie tam nie jeżdżą, tylko jeżdżą 80 km/h. Po tej drodze 
polnej nie ma siły, żeby się ten grys utrzymał w takim stanie jak jest. Kiedyś po 
bruku jeździli tam 20 km/h, w tej chwili to tak jak jest. Trzeba by co dwa tygodnie 
chodzić i uzupełniać drogi. Nie tak, że myśmy to zostawili i w ogóle się tym nie 
interesujemy. Tylko kilkakrotnie było to już poprawiane w tym roku, tak jak co 
roku. 

Pan radny Ciach, - Kamień był przywożony, ja tam osobiście koparką jeździłem. 

Pani radna Hakamäki, - Mam prośbę do pana Wójta Przytuły, abyśmy wrócili do 
tematu przewoźnika pt. Luna. 

Pan Przytuła, Zastępca Wójta, - Pani Halinko od razu mówię tyle razy co się do 
nich zgłaszaliśmy jest to prywatny przewoźnik i nie widzę szansy.  

Pani radna Hakamäki, - Przepraszam, ale bazuję na informacji jaką otrzymałam 
od pana drogowca, że pod koniec roku mają składać wniosek o zezwolenie i to 
zezwolenie ma być zmodyfikowane. Także panie Wójcie musimy chyba wrócić do 
tematu.  

Pan Wójt Goździewski – Ale oni składają wniosek o uwzględnienie trasy 
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przystanków. Jeśli znowu tych przystanków nie uwzględnią w swojej trasie to po 
prostu nie mamy jak na nich wymóc, żeby te przystanki w tej swojej trasie 
przejazdowej tam w jakiś sposób … 

Pani radna Hakamäki, - Panie Wójcie, ale nie widzę problemu, żeby wykonać 
telefon i porozmawiać. To jest temat, który nie jest załatwiony. Oni się nie odcięli 
definitywnie. Wykonać telefon do właściciela i porozmawiać konkretnie czy mają 
zamiar uwzględnić ul. Mały Rynek jako przystanek czy też nie. Przecież robimy to 
dla ludzi panie Wójcie.  

Pan Wójt Goździewski – Mój Zastępca rozmawiał w tej sprawie i …. 

Pani radna Hakamäki, - To przy mnie była rozmowa, znam temat.  

Pan Wójt Goździewski – Jeśli chodzi o telefon to nie ma problemu.  

Pani radna Hakamäki, - Panie Wójcie to jest sprawa otwarta. Uważam, że to nie 
jest sprawa zamknięta, a wiemy z doświadczenia, że jak nie będziemy drążyć 
tematu to nic z tego nie będzie. Ludzie proszą o dogodny przystanek.  

Pan Wójt Goździewski –, Tylko, że ja powtarzam Państwu sam wniosek 
uzależniony jest od firmy. My możemy zadzwonić, pytać itd. Jak oni we wniosku 
nie uwzględnią tego przystanku to my na siłę nie dopiszemy. 

Pani radna Hakamäki - Oni nie powiedzieli nie.  

Pan Wójt Goździewski –, Będziemy ich prosić, żeby uwzględnili ten przystanek.  

Pan radny Ciach – Widzę, ile osób idzie, raca z tymi wózkami co wysiadają na 
CPNie.  

Pan radny Orłowski, - Z tego co wiem zaprojektowanie trasy busu to zależy od 
przewoźnika. Przede wszystkim od przewoźnika a załatwienie dokumentów dosyć 
długo trwa z tego względu, że ja miałem do czynienia z panem xxxxxx, bo nam 
zabrali autobusy i chodziło o to, żeby Majabusy zajeżdżały do Nawodzic. To trwało 
to ponad dwa miesiące zanim on uzyskał zgodę z Urzędu Wojewódzkiego. I on 
musiał jeszcze przeanalizować czy mu się będzie opłacać tam zajeżdżać, bo to 
prywatny przewoźnik.  

Pani radna Hakamäki - Tu nie ma nieopłacalności. Tu jest tylko zajechanie na 
Mały Rynek. Wcześniej ruszamy temat, żeby do końca roku sprawa była 
załatwiona. Koszt prawdopodobnie uzyskania zezwolenia wynosi 700 zł.  

Pan radny Ciach – Panie Wójcie mam takie pytanie. Weźmy na dziewiątce co 
budują ten chodnik tutaj do xxxxx. I na tym punkcie zakończyli. Jakie to jest 
bezpieczeństwo ?. Do Klimontowa jest kawałek, co najgorszy odcinek zostaje 
przerwany. Między Zakrzowem a Grabiną jest odległość może z 500 metrów, jest 
to przerwane. Taka budowa to jest dla mnie nie budowa. Jakie to 
bezpieczeństwo ?. Czy my możemy z pismem wystąpić, żeby oni to połączyli ?. 
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Pan Wójt Goździewski – Myśmy wiele razy występowali. Odpisał nam ostatnio 
bodajże dyrektor Mączyński z Generalnej Dyrekcji Dróg, że planują ująć nas do 
sporządzenia tego planu ten odcinek do Pęchowa. Tam jest 500 m. Ja jako radny 
jeszcze co roku składałem petycje tam. To już jest przez 4 lata i teraz przez 3 lata 
i co roku praktycznie po dwa pisma są pisane. Jest to program tzw. likwidacji 
miejsc niebezpiecznych, projekt tej dokumentacji był robiony w 2009 r. My teraz 
tylko uaktualniliśmy dokumenty, bo uaktualnić to są jakieś drobne pieniądze. 
Generalna tu uaktualniała bodajże o wycinkę drzew w Starostwie. A sam plan 
powstał w 2009 r. Dlatego w tej chwili jest tak trudno, żeby cokolwiek 
dodatkowego do tego projektu likwidacji miejsc niebezpiecznych dopisać. Oni 
mieli za zadanie skomunikować miejsca obszary zabudowane, a te części które w 
tej chwili są poza obszarem zabudowanym ciężko w ogóle przebić się z 
czymkolwiek. Staramy się, żeby zrobić na początek plan. Od tego trzeba zacząć, 
żeby zleciła Generalna Dyrekcja zrobienie tego projektu. To samo Byszówka jak 
Pęchów.  

Pan radny Ciach, - My nie mamy pretensji do pana Wójta, tylko chodzi o to 
bezpieczeństwo. Weźmy jak Byszówka tam 400 m jest to Klimontowa i 
przerwane. Od Pęchowa najgorszy odcinek zostaje przerwany. Co za projektanci 
są tam niemyślący ?. Jakie to bezpieczeństwo jest ?. Najgorszy łukiem to jest 
odcinek ten od Pęchowa zagrażający życiu ludzkiemu.  

Pan Wójt Goździewski – Możemy jeszcze wspólnie czy ode mnie czy od Rady 
napisać pismo.  

Pan radny Ciach, - Może posłów w to włączyć ?. 

Pan Wójt Goździewski – Do posłów też pisaliśmy. Posłowie też mieli te 
korespondencję. Oczywiście po odpowiadali, że w ramach likwidacji miejsc 
niebezpiecznych będzie budowany odcinek w Pęchowie i Byszówce. Nawet poseł 
Lipiec dosłownie przed Jarmarkami przysłał mi tę odpowiedź. To jest 
najważniejsze, żeby ten projekt był zlecony to za jakiś czas będzie perspektywa, 
żeby wykonać te chodniki.  

Pan radny Bargiel, - Panie Przewodniczący, panie Wójcie po ostatniej sesji było 
spotkanie z policjantami, byli nawet z drogówki z Kielc. Był też Wójt Przytuła i ja 
zgłaszałem, bo chodziło mi o bezpieczeństwo na drodze wojewódzkiej, żeby na 
osiedlu można było postawić znak ograniczający prędkość do 40 czy 50 km plus 
pasy koło apteki. Ci panowie powiedzieli tak, że można do osiemnastego żeby 
napisać pismo, bo oni będą robić taki remanent drogi. Jak gmina napisze pismo 
to oni przyjdą, zobaczą, przejeżdżają drogę i rozejrzą się czy jest uzasadnienie 
postawienie znaku czy przejścia dla pieszych. Przydałyby się podwójne przejścia 
koło apteki i tam koło targowicy.  
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Pan radny Rębacz, - Panie Wójcie odnośnie oznakowania tej drogi powiatowej w 
Nowej Wsi. Dzwoniłem do dyrektora, on mówi, że nie spełnia warunków. No 
spełnia warunki, oni jadą tam z tym kamieniem z góry z bardzo dużą prędkością. 
Chodzi o ustawienie znaku teren zabudowany ciemny na białym tle.  

Pani radna Krasowska, - Panie Wójcie założyli u mnie lampę, mówiłam, że tam są 
krzaki to jednak wstawili tę lampę w krzakach i jest ona cała osłonięta.  

Pan Wójt Goździewski, - Musimy zlecić to Zakładowi.  

Pan radny Orłowski, - Panie Wójcie Zakład Energetyczny nie odsłania lamp. Jeśli 
zagraża liniom energetycznym to obetnie, ale lamp nie odsłania.  

 

Do punktu 11 porządku obrad 

Pan Przewodniczący Rady stwierdził, że zrealizowano wszystkie punkty 
dzisiejszego porządku obrad i ogłosił zamknięcie sesji. 
Na tym protokół zakończono i podpisano. 

 

 

Protokołowała:       Przewodniczył: 

Irena Lipiec        Czesław Fijałkowski 

 


